
Referat bestyrelsesmøde i Ejerforeningen Åparken 6  
Mandag den 20. februar 2022

Til stede: Lisa Nielsen, Hans Jørgen Jensen, Christian Gehlert, Camilla Salomonsen og 
Frederik Finnerup, som er vores repræsentant i grundejerforeningen, deltog i punkt 9. 
Afbud: Per Dahl. 

Referatet er opdateret med ny viden pr. 21/2 om Resultatopgørelsen for 2022 og de samlede 
udgifter til renovation.

Dagsorden:
1. Referat fra møde 12. december 2022
2. Forberedelse til generalforsamling 2022
3. Affaldssystem
4. Nye dørtelefoner
5. Evaluering af vinduesprojektet
6. Andet administrationsfirma?
7. Eventuelt

1. Referat  
Referat fra møde 12. december 2022. Ingen kommentarer. Godkendt. 

2. Forberedelse af generalforsamlingen 2022 
Den finder sted den 17. april 2022. Der er aftalt, at der er budgetmøde den 16. marts 
2022. 
Alle tilstedeværende genopstiller. Hans Jørgen skriver udkast til beretning. 

3. Affaldsystem 
Kommunen har endnu ikke meldt ud om mobil-sug ordningen skal udfases. Jeg har 
tidligere sagt, at det var besluttet - det er ikke rigtig, det er kun et forslag fra embedsm/k. 
Christian har fået tilbud fra ENVAC på reparation af vores anlæg. Det vil koste kr. 
85.000 (overslagspris) + evt. kr. 50.000 til ny tank. Prisen afhænger af, hvad der kan 
genbruges fra det eksisterende anlæg. 
  
Bestyrelsen besluttede, at forslå generalforsamlingen, at vores mobil-sug anlæg 
repareres, så hurtigt som muligt. Pris (overslag): Kr. 170.000 (incl. moms og ny tank). 
Vi vurderer, at det vil være betydelig billigere end at bygge et helt nyt anlæg. 
 
Kommunen har sendt en oversigt over vores affaldsløsning fra efteråret. Vi får alt 9 
containere -dvs. at der kommer til at stå 3 containere ved alle gavlene af cykelskuret. 
Den samlede nye pris: 58.560 incl. moms. + boligbidrag: 25.000 
Udgifter 2022: 85.062. 
Vi drøftede, hvem der skal rengøre containeren med madaffald? 



4. Nye dørtelefoner 
Vi besluttede. Bestyrelsen foreslå generalforsamlingen, at bestyrelsen bemyndiges til at 
indkøbe nye dørtelefoner. Den forventede pris er ca. 60.000 - 70.000.  
Christian og Hans Jørgen vil gennemgå de 3 tilbud for at finde den rigtige løsning. Der 
var en løs snak: Om man kunne få en løsning, hvor du kan åbne med mobilen. 

5. Evaluering af vinduesprojektet 
Opfølgning på mødet med Thomas Sørensen, Newsec. Hans Jørgen har lavet en liste 
over de forskellige punkter, der blev gennemgået. Det væsentligste var, at Thomas havde 
været fraværende og ikke givet ret mange tilbagemeldinger undervejs. Vi har selv måttet 
lave meget af arbejdet. Thomas anerkendte på mødet, at der havde været problemer og 
en manglende kommunikation fra hans side. Det har betydet stor irritation hos 
beboerne.i er også i tvivl om kvaliteten af fugearbejdet. Det er skuffende, at han ikke har 
givet en tilbagemelding efter mødet. 
Vi besluttede, at tage en snak med Henrik, Newsec om det, når vi mødes med ham den 
den 16. marts. 
 
Konsekvens: Vores dårlige erfaringer med Newsec i forbindelse med vinduesprojektet 
bør have nogle konsekvenser. Vi er nødt til overfor generalforsamlingen at tilkendegive, 
at vi har taget konsekvensen af de mange fejl og den utilfredsstillende byggestyring. 
Bestyrelsen har derfor besluttet at stoppe med samarbejdet med Newsec. Iflg. 
vedtægterne er det bestyrelsen, der antager en professionel administrator. 
 
Yderligere tiltag. Der er indbetalt 2.700.000. Det forventes, at der er brugt kr. 
2.645.876. Beløbet skal tjekkes med resultatopgørelsen fra 2022. Med evt. tilskud fra 
Energistyrelsen er overskuddet på kr. 149.652. 
Hans Jørgen foreslog, at vi af overskuddet bruger føgende: 
- Udskiftning af fuger mellem betonelementerne  i gulvet/dækket på svalegangerne. Nyt 
fugefirma naturligvis 
- Revnedannelserne på hjørnerne udbedres  (nævnt i vedligeholdelsesplanen) 
- Ekstra faglig vurdering af fugearbejdet og pris på evt. udbedringer - måske er det 
småpenge? 
- I et vist omfang gå ind at betale for udbedringer af fejl, som IdealCombi har afvist 

6. Andet administrationsfirma? 
Den primære grund til at stoppe samarbejde med Newsec og vinduesprojektet. Hertil 
kommer, at udgifterne til administration er steget meget.  
 
Resultatopgørelsen for 2022 administration hos Newsec:  
Ejendomsadministration Newsec: 57.081 + ekstra 6.451 + varmeregnskabshonorar 
15.819 kr.  + del af øvrige omkostninger på 1.500. Så ialt: 80.859 
PS: Tallene skal stemmes af med Henrik - (der har nok været ekstra udgifter pga. 
vinduesprojektet?) 
 
 



 
Tilbud 2023 incl. budgettal fra Newsec, så  de er til at sammenligne 
NEWSEC jvf . budget 2023: 85.538 kr. Incl. lønkørsler, udarbejdelse af varmeregnskab 
og ProBo 
 
Der er indhentet følgende andre tilbud: 
VIDAR ejendomme: 63.000 kr. usikker på om det er incl. lønkørsler, Incl.  udarbejdelse 
af varmeregnskab. 
  
DABEA: 37.000 kr. incl. lønkørsler og udarbejdelse af varmeregnskab. Kan kun deltage 
online på generalforsamlinger. 
 
Der kommer yderligere et tilbud. 

7. Ladestandere og mere samarbejde i Grundejerforeningen 
Vi besluttede at lave et fællesmøde med Grundejerforeningen (formanden m.fl.), 
ejerforeningen i nr. 6 og nr. 8. Grundejerforeningen har generalforsamling den 1. maj, så 
mødet skal være inden den 1. maj. Hans Jørgen koordinerer og indkalder til mødet. 
 
Det primære punkt er en diskussion af etablering af ladestandere. Christian undersøger 
og kommer med et oplæg om mulige løsninger mht. udbyder, regler, placering, priser 
Der er også ønsker om, at få et indblik i, hvad grundejerforeningen arbejder med - f.eks. 
vedligeholdelse af vejen og afgrænsning op til Trælasten (Åens Hus - fælles mødested). 
Vi har generelt et ønske om mere samarbejde.  

8. Eventuelt 
Der er måske problemer på toiletterne med at vandt ikke løber væk, når vaskemaskinen 
kører. Christian laver et opslag på Facebook med henblik på, at finde ud af om andre har 
et tilsvarende problem. Hans Jørgen undersøger, hvad forsikringen og hvad 
ejerforeningen dækker i situationen. 
 
BWT blødgøringsanlæg. Lisa forslog at vi ventede med gå videre med det - enighed om 
at udskyde det til senere. 
 
Der var en diskussion om vi kunne reducere fællesudgifterne - f.eks. ved at nedsætte 
bidraget til vedligeholdelse. Formålet var at nedsætte ejerudgiften pr. måned.

Referat Hans Jørgen Jensen

 
 
 
 


